
RESUM CID  
Data i hora: 23/03/2021  
De 09:30 a 12:15 

Ordre del dia 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior 
2. Informe del president. 

-Programa foment UJI: -S’ha resolt la convocatòria 5.1 ajudes pont i la 
d’ajudes a revistes científiques. - L’acció 5.3 premis joves investigadors 
s’obrirà en abril. 

-Novetats a l’àmbit estatal: una convocatòria de “pruebas de concepto” i 
de “líneas estratégicas”. Informació en la web  de l’OCIT.  

-Ministeri: (pròximes convocatòries) ajudes Maria Zambrano, ajudes 
Margarita Salas, ajudes de requalificació del personal investigador. 
Prorrogues de contractes per període de pandèmia. La GV també esta 
elaborant una convocatòria semblant.  

-30 aniversari UJI:  Jornada Horizonte Europa CV. Es va explicar el nou 
programa, 3 pilars i augment del pressupost als tres programes. 
Informació en la pàgina de l’Oficina de Projectes Europeus. 

-S’han incorporat dos persones a l’Oficina de Projectes Europeus per a 
gestions d’innovació K2 

-Ètica en la investigació. Codi de bones practiques. Programa intern 
coordinat per Fenestraa. Es farà un procés participatiu. Enquesta 
segmentada en 4 col·lectius I focus groups. Reforma de regulació del 
codi de bioètica, es formaran 3 comitès 

-Reglament regulador de l’escala de valoració de l’activitat investigadora 
que estarà en exposició pública en TAO per a realitzar aportacions i 
tornarà a la CID a abril. L’explica i aclareix que no es un barem sino una 
escala. Es mantenen les categories A,B,C segons ANECA, i s’afegeix 
A+ per al reconeixement de resultats excepcionals. Es recull la creació 
artística per primera vegada. S’utilitzen criteris diferents segons 
branques de coneixement per primera vegada, segons criteris de la 
CENAI. La utilitat del reglament és alinear-se amb els estàndards 
nacionals. S’inclou el segell FEYCIT. Els llibres es tenen en compte 
segons SPI per branca de coneixement. Recull el compromís s’accés 
obert. Es crearà un comissió de seguiment de persones que estan en la 
CENAI. Art 14. Recomanacions per a la construcció de barems de 
l’activitat investigadora. Ací no està tota l’activitat investigadora 

-Jornada sobre intel·ligència artificial de la comunitat valenciana 



-Ja és efectiu l’acord amb la Cambridge University Press. Els 
investigadors no han de pagar per publicar en accés oberts.  

-S’està negociant en la conselleria per al doctorat industrial 

-Torn de paraules: Oscar Chiva en nom del Departament sol.licita que 
s’incloga la creació musical com a creació artística al reglament. El vice 
respon que esta disposat a treballar per a fer ho, diu que és un reglament 
viu. Inma Fortanet sol·licita reconeixement del projectes europeus KA2. 
El vice reconeix que s’ha fet un esforç en impulsar estos projectes i s’esta 
treballant en el reconeixement per parts del vicerectorat 
d’internacionalització. Creu que s’inclourà el seu reconeixement. Vicent 
Salvador apunta sobre el punt 14.4 del reglament, sobre la correcció del 
nombre d’autors, diu que 5 és excessiu, hauria de corregir- se amb 
menys. El vice diu que 5 es un valor mitja i anima a aportar  la matisació 
per branca de coneixement en el període d’’exposició pública  

3. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament sobre la declaració 
d’equivalència de títols estrangers d’educació superior a nivell acadèmic 
de doctorat a la Universitat Jaume I. 

Respon a la necessitat d’ajustar lo a la nova normativa de doctorat. 
S’aprova per assentiment 

4. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament sobre premis 
extraordinaris de doctorat. 

Es sol.licita que amb la línia del ministeri es considere la situació 
d’estades virtuals per situació de pandèmia i també a les persones que 
per discapacitat no poden fer eixes estades internacionals. La directora 
de l’ED diu que es va fer una instrucció per a eixes circumstàncies 
especials i no ha hagut perjuí per poder optar a doctorat internacional. 
Es tindrà en compte. 

El vice diu que en el cas del doctorat està perfectament acotat, però 
actualment generalitzar açò a altres àmbits és inviable. 

Torn de paraula: Rafa Ballester diu que l’estada virtual és una possibilitat 
per a la conciliació, ja que s’ha vist que es poden integrar els doctorands 
a grups d’investigació internacionals. La directora diu que es fa un 
control rigorós i per al futur és algo que s’ha de pensar.  

S’aprova per assentiment. 

5. Aprovació, si escau, de la concessió del grau de doctor honoris causa al 
Sr. Stefano Zunarelli promoguda per l'Institut Universitari de Dret del 
Transport. 

S’aprova per assentiment 



 

6. Aprovació, si escau, de la concessió del grau de doctor honoris causa al 
Sr. Ignacio Arroyo Martínez promoguda pel Departament de Dret Privat. 

S’aprova per assentiment.  

7. Aprovació, si escau, de la proposta de convocatòria d’ajudes predoctorals 
per a la formació de personal investigador, acció 3.1 del Pla de promoció 
de la investigació de la Universitat Jaume I per a l’any 2021. 

Es convoquen 15 contractes predoctorals. Doc novetats: el caràcter 
subsidiari de la convocatòria respecte de la del ministeri. És requisit 
haver acudit a la convocatòria FPU del ministeri. Passa de 3 a 4 anys i 
si acaben abans tindran un contracte d’orientació postdoctoral. Hi ha un 
augment en la retribució. Poden donar un màxim de 60 hores per any i 
un màxim de 180 h en tota l’ajuda. S’ha simplificat la convocatòria i es 
requereix que hagin segut avaluat en la convocatòria del ministeri. 
L’única restricció és que si estan cursant un màster que siga de la UJI. 
Aplicaran la nota mitjana que han obtingut en l’avaluació del ministeri. 
Es publicarà la convocatòria en maig i sempre després de l’avaluació de 
la del ministeri FPU.  

S’aprova per assentiment 

8. Aprovació si escau de la Convocatòria UJI-I3 de procediment selectiu per 
a identificar perfils docents investigadors i àrees de coneixement a 
l'objecte de la incorporació d'investigadors a la Universitat Jaume I, acció 
3.3 del Pla de promoció de la investigació de la Universitat Jaume I per 
a l’any 2021. 

És una convocatòria per a persones en el darrer any de Ramon y Cajal 
o de Marie Curie. S’aprova per assentiment. 

9. Informe anual, corresponent a 2020, del Registre de Grups d'Investigació. 

Ismael Rodrigo presenta l’informe de l’any 2020. 3 baixes i 9 altes. El 
total actual es de 183. La distribució per branques esta prou equilibrada. 
Es va incrementant any rere any. Per sexes hi ha menys dones en 
ciències i enginyeria i el mateix passa en dones coordinadores. Nomes 
hi ha 13 grups amb dos coordinadors.  30% no tenen cap persona en 
formació,s’ha d’intentar reduir. Participació projectes H2020, el 75% en 
ciències i enginyeria, 14 en tota la UJI. Projectes Ministeri, el 43% de 
grups tenen projecte i de la GVA el 28%. En total un 28% no te cap tipus 
de projecte i son de Salut i de Socials i Juridiques. El 39 % dels grups te 
contractes Art 83 i paradoxalment el que més en tenen son de la branca 
de Jurídiques. 


